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Aanwezige 
bestuursleden 

: Cor van Delft (CvD), Erwin van de Griend (EvdG), Frank van Beijnen (FvB),  
Geert Beekmans (GB), Josef van der Wens (JvdW) en Frans de Wit (FdW) 
 

Aanwezige leden : 13 personen 
 

Datum : 09/03/2022 
 

Locatie : Restaurant en Partycentrum De Remise te Drunen 
 

Alle acties welke besproken zijn, zullen gekenmerkt worden met een ‘A’ en alle besluiten zullen gekenmerkt worden met een ‘B’. 
In de notulen wordt gebruik gemaakt van afkortingen (initialen) voor de bestuursleden; zie kop van de notulen voor de namen 
van de bestuursleden met initialen. 
 

1. Opening  

EvdG opent de vergadering om 20:00 uur en heet de aanwezigen hartelijk welkom. EvdG geeft aan dat er 
tussendoor vragen gesteld mogen worden indien men die heeft. De bestuursleden zich kort voor: 
 

Naam Initialen Functie 

Erwin van de Griend EvdG Voorzitter 

Geert Beekmans GB Secretaris 

Frans de Wit FdW Penningmeester 

Jordi van Mook (afwezig) JvM Viswaterbeheer / PR 

Josef van der Wens JvdW Wedstrijden 

Frank van Beijnen FvB Boten & Steigers 

Cor van Delft CvD Ledenadministratie 

2. Mededelingen 

EvdG begint met een moment van stilte te vragen voor de leden en familieleden die ons afgelopen jaar zijn 
ontvallen. Daarnaast meldt hij dat bestuurslid Jordi van Mook zich helaas of heeft moeten melden. 

3. Notulen vorige ALV 

De notulen van de voorgaande ALV zijn op de website geplaatst en tijdens de ALV is een hardcopy uitgedeeld. 
Aangezien er geen opmerkingen zijn over de notulen worden deze vastgesteld. 
 

➔ B: De notulen van de ALV 2020 dd 29/10/2021 zijn vastgesteld 

4. Vaststellen notulen voorgaande BV 

Vanuit de ALV over 2020 dd 29/10/2021 zijn een aantal acties gedefinieerd: 
 

Nr. Actie Resultaat 

1. Bespreken mogelijkheden tot machinaal maaien 

Drongelens Kanaal met Waterschap Aa en Maas 

EvdG heeft dit besproken met Aa en Maas, maar dit is niet 
mogelijk ivm beschadiging van oevers en de dijken 

2. Bespreken hoe we aandacht kunnen geven als 

vereniging aan ernstig zieke actieve leden 

Er is door het bestuur contact gezocht en aandacht geweest 
voor de ernstig zieke actieve leden. Het bestuur zal hier 
structureel aandacht voor gaan hebben 

3. Bespreken mogelijkheden koppelwedstrijd 

senior/junior voor 2022 in bestuur 

JvdW pakt dit op met de wedstrijdvissers bij start van 
seizoen 

4. Overwegen of het Koningsvissen en de feestavond 

op dezelfde dag kunnen plaatsvinden 

Besproken op BV van 1/12/22: Besloten is om dit niet te 
combineren met elkaar 

5. Wedstrijdstuk bij de Dieze beoordelen en 

aanpassen waar nodig tezamen met Dhr. Van de 

Wiel 

JvdW gaat samen met Dhr. Van de Wiel dit bekijken 
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5. Financieel jaarverslag 2021 

FdW deelt in de zaal het financieel jaarverslag uit over 2021. Na een toelichting door FdW over 2021 wordt het 
woord genomen door Dhr. Van de Griendt en Dhr Koks. Als leden van de kascontrolecommissie hebben zij de 
kascontrole uitgevoerd. Bij deze controle zijn geen onvolkomenheden naar voren gekomen. Men constateerde 
alleen dat het contract met betrekking tot de uitstaande lening aan ‘De Steeg’ niet in het bezit was van de 
penningmeester. Het bestuur dankt beide heren voor de uitgevoerde controle.  

 

➔ B: De kascontrolecommissie en de ALV geven goedkeuring aan het financieel jaarverslag van 2021 
➔ A: Contract mbt de lening aan ‘De Steeg’ opnemen in administratie penningmeester 

 
Op de vraag wie de kascontrole voor 2022 wil uitvoeren wordt door Dhr. Vogel en Dhr. Koks positief gereageerd. 

 

➔ B: De kascontrolecommissie voor 2022 bestaat uit Dhr. Vogel en Dhr. Koks. 

6. Secretarieel jaarverslag 2020 

GB neemt het woord en stipt een paar onderwerpen aan welke in 2021 de aandacht van het bestuur gehad 
hebben: 

- We hebben als bestuur aardig wat aandacht gestoken in het recreatieplan wat bij de Roeivijver te 
Drunen speelde; BillyBird. Hiervoor zijn verschillende gesprekken geweest en brieven gewisseld met de 
gemeente Heusden. Daarnaast zijn er contacten onderhouden met andere belanghebbende zoals 
omwonenden en de natuurvereniging. Voorlopig hebben we het voor elkaar gekregen dat de plannen 
rondom de Roeivijver in de ijskast worden gezet 

- Er zijn verschillende gesprekken geweest met de gemeente Heusden. Onder andere zijn de volgende 
onderwerpen ter tafel gekomen: maaibeheer, baggerplannen, viswaterbeheer en BillyBird 

- Er is toenadering gezocht en overleg geweest met de andere visrecht hebbende verenigingen van het 
Drongelens Kanaal. Doel is om de samenwerking te zoeken in viswaterbeheer en (een) gezamenlijke 
wedstrijd(en). Hopelijk kunnen we hier in 2022 de eerste stappen zetten 

- We hebben in 2021 weer veel aandacht gegeven aan viswaterbeheer. Allereerst heeft onze 
onderhoudsploeg weer verschillende rondes gemaakt om de stekken vrij te maken en daarnaast 
snoeiwerkzaamheden verricht zodat er ook weer veilig gevist kan worden. Ook zijn er visserijkundige 
onderzoeken uitgevoerd op de Watertorens en Dillenburg te Drunen en De 3 Meeren te Vlijmen. 
Daarnaast heeft er in het najaar een visuitzet plaatsgevonden van karper, zeelt en kroeskarper op een 
groot deel van onze verengingswateren 

- In 2021 zijn we ook weer gegroeid in het aantal leden. Begin 2021 hadden we 1.931 leden en eind 2021 
hadden we er 2.208. 

- Eind 2021 heeft er ook een bestuur evaluatie plaatsgevonden. Daarin hebben we vastgesteld dat we in 
2022 meer aandacht willen gaan geven aan ‘Jeugd’ en ‘Viswaterbeheer’ 

7. Begroting 2022 en 2023 

FdW deelt in de zaal de begroting uit en licht deze toe. De aanwezigen hebben de mogelijkheid gehad tot het 
stellen van vragen en deze worden door het bestuur beantwoord. 

8. Contributie 2023 

Na aanleiding van de begroting voor 2023 ziet het bestuur geen reden om de contributiebedragen voor 2023 te 
verhogen. De aanwezigen leden stemmen hiermee in. 
 

➔ B: De contributie voor 2023 blijft gelijk aan die van 2022 

9. Rondvraag 

Er volgen enkele vragen vanuit de zaal: 
 

- Dhr. Vogel: Is het mogelijk om stekken de creëren bij De Sompen te Haarsteeg? 
➔ A: Terugkoppelen mogelijkheden voor creëren visstekken aan Dhr. J Vogel 

 
- Dhr. Vogel: Er is een boete uitgedeeld bij de Wetering á €450,-.Hoe zit dit? 

o Dit is onbekend bij het bestuur. 
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➔ A: Navragen boete van €450,- bij ‘De Wetering’ bij Sportvisserij Zuidwest Nederland 
 

- Dhr. De Hart: Aan de botensteiger in de Jachthaven van Heusden liggen boten met de lange kant tegen 
de steiger aan. Daarnaast zijn er boten welke niet voldoen aan het reglement. Hoe zit dit? 

o FvB licht toe dat er inderdaad uitzonderingen zijn gemaakt, bijvoorbeeld voor mensen die slecht 
ter been zijn en voor mensen welke een boot hebben welke niet voldoet aan het reglement. 
Echter betalen deze mensen dan ook voor 2 ligplaatsen in plaats van 1. Wel is goed om het 
reglement voor de botensteiger is opnieuw tegen het ligt te houden. 

➔ A: Reviewen ‘boten- en steigerreglement’ 
 

- Dhr. Koks: Bij de Watertorens worden door enkele leden de stekken bijgehouden door middel van 
snoeien. Om problemen te voorkomen, kunnen we hier geen ‘toestemming’ voor geven vanuit de 
vereniging middels een brief? 

o Het bestuur geeft aan dat, om problemen te voorkomen, het verstandig is om dit op papier vast 
te leggen. 

➔ A: Brief opstellen mbt onderhoud van stekken bij de Watertorens 
 

- Dhr. Van de Wiel: Het is soms lastig om de ALV te volgen. Is het mogelijk om de volgende keer een 
microfoon te gebruiken? 

➔ A: Microfoon gebruiken bij volgende ALV 
 

- Dhr. Van Son: Hoe zit het met de baggerplannen van de Gemeente Heusden? En hoe zit het met het 
baggeren van het ‘Oude Maasje’?  

o EvdG licht toe dat men in het najaar van 2022 van plan is om de Snoekenwiel te Elshout te 
gaan baggeren 

➔ A: Bespreken plannen voor baggeren ‘Oude Maasje’ met Aa en Maas & gemeente Heusden 
 

- Dhr.Hobbelen: Waarom plaatsen we geen camera’s bij de botensteiger in de Jachthaven? 
o Het bestuur heeft dit in de bestuursvergadering besproken en besloten om dit niet te gaan 

uitvoeren vanwege de complexiteit mbt stroomvoorziening en privacywetgeving.  

10. Sluiting 

De voorzitter bedankt eenieder voor zijn aanwezigheid en sluit om 21:05 de vergadering. 
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Acties 
Hieronder een samenvatting van de acties (A’s) die zullen worden toegevoegd aan de actielijst van het bestuur. 
Daarnaast zullen alle openstaande acties ook opgenomen worden als agendapunt voor de volgende vergadering. 

 

Acties 

- Contract mbt de lening aan ‘De Steeg’ opnemen in administratie penningmeester 

Terugkoppelen mogelijkheden voor creëren visstekken aan Dhr. J Vogel 

Navragen boete van €450,- bij ‘De Wetering’ bij Sportvisserij Zuidwest Nederland 

Reviewen ‘boten- en steigerreglement’ 

Brief opstellen mbt onderhoud van stekken bij de Watertorens 

Microfoon gebruiken bij volgende ALV 

Bespreken plannen voor baggeren ‘Oude Maasje’ met Aa en Maas & gemeente Heusden 

 

Besluiten 
Hieronder een samenvatting van de besluiten (B’s) die zullen worden toegevoegd aan de besluitenlijst. 
 

Besluiten 

De notulen van de ALV 2020 dd 29/10/2021 zijn vastgesteld 

- De kascontrolecommissie en de ALV geven goedkeuring aan het financieel jaarverslag van 2021 

De kascontrolecommissie voor 2022 bestaat uit Dhr. Vogel en Dhr. Koks 

- De contributie voor 2023 blijft gelijk aan die van 2022 

 
 

 
 
 
 

Handtekeningen bestuur HSV Heusden: 
 
 
 
 
 
 
E.J.M. van de Griend  G.H.M. Beekmans 
Voorzitter   Secretaris  
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